
Komisia vzdelania, kultúry, športu a sociálnych vecí

Zápisnica

Miesto: Malá zasadačka Závažná Poruba
Dátum a čas: 12.6.2019 o 17.00 hod. 
Prítomní: všetci členovia komisie a hl. kontrolórka obce 
LB  –  Lucia  Bačíková,  DM  –  Dušan  Migaľa,  RM  –  Richard  Macko,  MM  –  Michaela
Mlynčeková, PI – Peter Iľanovský, AU – Andrea Uličná, IJ – Iveta Jurečková

V úvode LB privítala ostatných členov komisie a hlavnú kontrolórku,  následne sa riadil
priebeh stretnutia podľa bodov z pozvánky, ktorú obdržali všetci členovia komisie.
Program:
1. Hlavná kontrolórka obce

● Finančná dotácia z obce:
IJ - V úvode vysvetlila ostatným členom – že pod pojmom kultúra chápeme 2
spôsoby, ktorú finančne podporuje obec a to  – kultúra, ktorú zabezpečuje obec
 a kultúra, ktorú zabezpečujú iné organizácie. Uviedla dôležitosť a vysvetlila
spôsob ako jednotlivé subjekty môžu žiadať o dotáciu – vysvetlila, že jednotlivé
subjekty musia vystupovať buď pod obcou – po odsúhlasení so starostom – kde
sa účtovne spracúva všetka agenda pod obecným účtom. Alebo druhá možnosť
je založiť občianske združenie – a potom riešiť celú finančnú agendu priamo
cez OZ, plus je tu možnosť žiadať o 2%dane, a tiež žiadať o fondy na podporu.
Adresovala túto požiadavku aj na divadlo, seniorky, ECAV. Upozornila členov
Poludnice aj divadla na nedostatky, ktoré je potrebné upraviť. Tiež upozornila
ŠK, aby nezabudli na doplnenie štatutára.

● Návrhy, ktoré sa predkladajú na obec
IJ - Priblížila jednotlivým členom komisie postup ako podať návrh na nové  
aktivity 
– je  potrebné spísať  podujatia,  ktoré plánujeme do návrhu aj  s finančným

nápočtom, kde už má byť zahrnuté aj všetko okolo tej konkrétnej udalosti.
Teda  napr.  pri  divadle  –  kvety,  občerstvenie  pre  hercov.  Tento  návrh
následne riešiť so starostom obce, prípadne na zastupiteľstve.

● Rozpočet obce
IJ – informovala, že v polovici mesiaca november je potrebné aby komisia  
mala hotový plán akcií  aj  s  finančným nápočtom, následne je možné tento  
návrh predložiť starostovi obce a aj zastupiteľstvu, kde sa daný nápočet bude 
riešiť v rámci plánu pri tvorení rozpočtu pre nasledujúci rok.

LB jej poďakovala za hodnotné informácie, ktoré komisii pomôžu pri nasledujúcej
práci.

2. Harmonogram podujatí na druhý polrok 2019
DM – zhodnotil, že harmonogram na stránke je dobrá vec, len je problém v



tom, že jednotlivé subjekty stále nemajú dôslednosť v oznamovaní podujatí.
Upozornil na nefunkčnosť webovej stránky ZŠ, MŠ, ECAV
LB – oznámila ostatným členom o stretnutí s riaditeľkami ZŠ a MŠ a starostom
obce,  kde  sa  presne  riešili  aj  tieto  veci  –  kde  obe  pani  riaditeľky  sľúbili
nápravu,  ale  táto  sa  do  dnešného  dňa  neudiala.  Bude  znovu  apelovať  na
starostu.
PI – prisľúbil stretnutie s pánom farárom, pánom Majerkom a Peterom Beňom,
kde poriešia aktualizáciu stránku ECAV
MM – poznamenala tiež že webová stránka je v dnešnej dobe veľmi dôležitá aj
pre potencionálnych záujemcov – ZŠ a MŠ.
Následne jednotliví členovia oznámili akcie, ktoré sa plánujú do konca roka –
tieto  budú  zaznamenané  v  Harmonograme  podujatí  –  ktorý  je  na  webovej
stránke obce.
V rámci komisie odsúhlasili aj plánované nové akcie v druhom polroku, ktoré
uvedú ako návrh, ktorý je samostatnou súčasťou zápisnice. Tento návrh bude
predložený starostovi obce a následne aj OZ.

● Hlasovanie -
Za – 6              Proti – 0                      Zdržal sa – 0

3. Plán práce a aktivity na druhý polrok
LB – predstavila info zo stretnutia s pánom Jurajom Sabolom z KIDS FUN
ACADEMY – oboznámila ostatných členov o spolupráci MŠ, ZŠ – odôvodnila
prečo  a  ako  bude  zabezpečovaná  činnosť  v  jednotlivých  organizáciách  –
oboznámila  s  finančnými  nákladmi  s  tým  spojenými  –  všetci  členovia
myšlienku schválili a bude tiež zaradená do návrhu, keďže činnosť v prípade
odsúhlasenia starostom obce a OZ bude prevádzkovaná od septembra 2019.
Teda mesiace  09,10,11,12 bude potrebné uhradiť  ešte  v  rámci  existujúceho
rozpočtu.

● Hlasovanie -
Za – 6              Proti – 0                      Zdržal sa – 0

LB tiež informovala o tom, že má v pláne osloviť deti, ktoré navštvevujú 4.
ročník a navštevujú záujmový krúžok tanečný – folklór v počte 11 detí – tieto
deti budú oslovené ešte do konca júna aby v záujmovej činnosti pokračovali aj
od septembra/októbra – predstava je divadelno-tanečný krúžok – odôvodnila
potrebu pracovať s deťmi  Tento záujmový krúžok by viedla LB + ešte niekto,
kto bude mať chuť do tohto projektu ísť.

4. Iné
LB  oznámila  členom  žiadosť  od  Vladimíra  Ševčíka-VŠ,  ktorý  chce  v  ZP
19.10.2019 zorganizovať ZUMBA maratón – vysvetlila ostatným členom a aký



druh pomoci požiadal.
DM a AU následne povedali, že je možné mu bezplatne na tieto veci poskytnúť
priestor v telocvični
MM  –  povedala,  že  je  možnosť  mu  bezplatne  poskytnúť  reklamu  na  toto
podujatie na kanáloch obce – web stránka, FB
RM – poznamenal, že nevidí dôvod na finančnú dotáciu – nakoľko tieto akcie
sú spoplatnené vstupným – a teda všetky náklady spojené s tou akciou si tak
vie pokryť.
Záver – AU prednesie túto žiadosť starostovi obce, aby bol o veci informovaný
a následne VŠ bude kontaktovať starostu aby si dohodol stretnutie priamo s
ním.

V závere ešte LB poprosila MM o jej skúsenosti – keďže pôsobí v meste pri  
realizovaní akcií – aby nám povedala vlastné skúsenosti – čo sa im osvedčilo – 
čo funguje.
MM poznamenala že aj v meste je problém s harmonogramom – lebo nie každý
ho akceptuje a jednotlivé akcie sa prelínajú
Osvedčili sa im všetky pohybové aktivity – prezentácie nových vecí – ktoré ale
vždy musia byť spojené s aktivitou pre deti. 
Veľké koncerty sa osvedčujú – to pre nás ale nieje zatiaľ zrealizovateľné.
Poznamenala, že pri všetkom novom je potrebné systematické opakovanie– aby
si ľudia  na novú vec zvykli a zaužívali ju.

LB – v závere informovala o nasledujúcom stretnutí koncom októbra na návrh pre
rozpočet roku 2020 a poďakovala členom komisie za spoluprácu pri stretnutí.

Zapísala Lucia Bačíková


